
                                                                                                

 

       Ivelandskolene 
 

 

********************************************************************************** 

PROTOKOLL FRA MØTE I SAMARBEIDSUTVALGET PÅ IVELAND SKOLE 

********************************************************************************** 

 

FAU-representanter; Christian Olsen, Yvonne Netteland 

Elevrådsrepresentanter; Aurela Musliu, Trine Rosenberg 

Skolens representanter; Anne Cecilie Skaiå, Tonje Ø. Håverstad 

Representant for andre tilsatte; Siv Tveite (vara Terje Ravnevand eller Gunlaug Gaudestad) 

Politisk representant; Kristin Kartevoll Myhren 

For kommunen; Ole Kr. Hægeland 

 

Møtested: Iveland skole, personalrommet 

Møtetid: Mandag 13. mai 2024 kl. 17.30      

 

Forfall: Christian Olsen, Aurela Musliu, Trine Rosenberg, Tonje Håverstad, Kristin K. Myhren 

 

Vigdis Syvertsen møtte for Tonje Håverstad  

 

 

Sak 01/24 Sakslista ble godkjent uten merknader 

 

Sak 02/24 Protokoll fra forrige møte godkjennes hvis det ikke kom innsigelser innen 10 dager 

etter at den ble sendt ut. 

 

Sak 03/24 Diverse orienteringer: 

- Elevundersøkelsen 23/24 

o Elevundersøkelsen måler områder som trivsel, støtte fra lærer, vurdering for 

læring, elevdemokrati og medvirkning og faglig utfordring. 

o På Iveland tar vi undersøkelsen fra 6. til 10. klasse, men det er bare 7. og 10. 

klasse som er obligatorisk og som får offentliggjort resultater. 

o Iveland skole skårer omtrent likt som gjennomsnittet i landet, og det er små 

endringer fra 22/23 til 23/24 

o I forhold til mobbing, har skolen fått resultater som vi ikke helt har klart å 

kjenne igjen i klassene. Skolen har derfor laget en egen undersøkelse rundt 

mobbing/klassemiljø som er gjennomført på 6.-10. klasse våren 2024. 

Denne kartleggingen var vesentlig kortere enn Elevundersøkelsen, brukte 

færre ord, handlet kun om mobbing/klassemiljø og kartla om noen blir 

mobbet, hvor det skjer, hvem som mobber og om de tør si ifra ved mobbing. 

Resultatene fra disse undersøkelsen var langt bedre enn de fra 

Elevundersøkelsen. De gir også skolen/lærerne en langt bedre mulighet for å 

følge opp den enkelte klasse på bakgrunn av resultatene.  

- Grunnskolepoeng/karakterer 22/23 

o Iveland ligger for skoleåret 22/23 på en grunnskolepoengsum på 40,5. Det 

er litt ned fra 21/22, hvor de var 40,9. Vi nærmer oss likevel nasjonalt nivå, 

som sank med 1 helt poeng til 42,4.  

- Dekomp-samarbeidet 

o Iveland fortsetter samarbeidet med Vennesla om Dekomp (desentralisert 

kompetanseheving). Områder det jobbes med nå er periodeplanlegging og 

elevmedvirkning.  

- Vill vekst 



                                                                                                

 

       Ivelandskolene 
o Vill vekst kom i gang med praktisk arbeid etter vinterferien. Vi har fått 

mange positive tilbakemeldinger på at dette prosjektet fungerer bra. Vill 

vekst fortsetter neste skoleår.  

- Miljøteam 

o Miljøteamet har vært litt mindre aktive våren, det skyldes nok litt at enkelte 

er med både i miljøteamet og i vill vekst, og at vill vekst har tatt litt av 

fokuset. Tenker å fortsette med miljøteam også neste år, og prøve å 

strukturere litt med tanke på å få i gang flere elevaktiviteter og være mer 

synlige blant elevene.  

- Skolemiljøarbeid  

o Kommunen skal fra høsten av inn i et samarbeid med UDIR om skolemiljø. 

Vi er pulje 8 av kommunen i Norge som har blitt med på dette opplegget.  

 

 

 

Sak 04/24 Forskrifter ute på høring 

  Det er 6 forskrifter som ligger ute på høring med politisk behandling i juni. 

  SU har mulighet for å komme med innspill om ønskelig. 

 

Vedtak: SU velger å ikke sende innspill til høring, siden både elevrådet, personalet og 

FAU har egne muligheter til å sende innspill.  

 

Sak 05/24  Saker fra FAU eller elevrådet  

o Det kom inn forslag fra FAU om at skolen og FAU til høsten igjen setter seg 

ned og ser på en mulig digital veileder for bruk av IKT og digitale medier 

for elevene, både på skolen og på fritiden. 

o FAU og skole tar saken opp igjen etter sommerferien.  

 

 

Sak 06/24 Eventuelt  

o Det kom ikke opp noe under eventuelt.  

 

 

Vel møtt!  

 

Iveland, 14.05.2024 

Ole Kristen Hægeland 


